
 

 

Ordre del dia Consell Consultiu Comunicació 

Dia 15 de desembre de 2020, a les 19 hores 

 

Assistència: Jordi Acero, Jordi Argilaga, Jaume Cabot, Juan Díaz, Manel 
Balaguer, Cristina Ribas, Rafel López 

S’excusa: Cristina Lancho 

 

1. Situació de la contractació de la web municipal 

A partir del dia 15/12/2020 hi ha la dotació econòmica per iniciar el procés 
de licitació. Intervenció ha de fer l’informe per donar el vistiplau a l’inici de la 
licitació que haurà d’aprovar-se en l’òrgan de govern corresponent. 

En relació amb la petició de la Montse Villalonga, no es pot facilitar el plec 
de condicions fins a què no estigui publicada la licitació. 

 

2. Pla de Comunicació 

S’ha enviat el document que han incorporat les propostes fetes pels grups 
municipals. Es proposa reunió del Consell de Comunicació on s’abordarà del 
Pla el dia 27 de gener de 2021, a les 19 hores. 

Manel Balaguer pregunta si està aprovat, de moment no hi ha cap aprovació 
feta, també esperant la reunió amb els grups municipals. 

El regidor explica que malgrat això s’està treballant, bàsicament, en la reunió 
de l’equip de comunicació per tal d’anar definint qüestions i treballant més en 
profunditat el tema de la comunicació interna de l’Ajuntament. 

Cristina Ribas, creu que en el Pla falta un apartat d’indicadors d’avaluació i 
de concreció, per tal de poder fer una avaluació correcta de la implementació. 

Aporta la importància d’abordar la comunicació i informació ciutadana des de 
les xarxes socials, ja que moltes vegades és molt complicat.  

Es debat sobre com tractar segons quins tipus de missatges en les xarxes i, 
en general, el tractament de les respostes que es poden donar i, en moltes 
ocasions, la manca de resposta dels serveis que poden tenir la informació. 

 

3. Programació de Vilassar Ràdio 

En Jaume Cabot exposa que es va iniciar la nova programació el setembre 
passat, fent treball a torns. Es van dissenyar dos programes amb motiu del 



40è aniversari de Vilassar Ràdio que no es van poder dur a terme per la 
segona onada de la pandèmia, que va provocar que la programació es fes 
des dels domicilis particulars. 

Hi ha la previsió, si es permet, de reiniciar la presencialitat a partir de gener. 

En situació de presencialitat, s’han de limitar les persones que puguin estar 
simultàniament a l’estudi. Això suposa que no es puguin fer les tertúlies dels 
avis, o la política. 

S’ha provat fer alguna tertúlia telemàtica però el resultat ha estat molt dolent. 

El treball des dels domicilis particulars ha estat intens però no sempre s’ha 
pogut fer tot el que en l’estudi es pot dur a terme. 

Manel Balaguer planteja una petició de cercar una solució alternativa a la 
tertúlia política perquè els grups municipals puguin tenir un espai, com per 
exemple que, un cop al mes, al llarg d’un quart d’hora es pugui fer una 
entrevista a cada grup municipal. En Jaume Cabot analitzarà diverses 
propostes per veure com es poden viabilitzar tècnicament. 

 

4. Altres temes 

Manel Balaguer demana que se’ls torni a avisar quan es pengin les vídeo 
actes del Ple. Jaume Cabot explica que a alacarta.vilassarracio.cat es poden 
trobar els àudios dels plens i tots els podcast de Vilassar Ràdio. 

Jordi Acero manifesta el seu malestar pel tracte que es va fer al Ple quan es 
va tractar el punt de la modificació de crèdits per a la web municipal. Creu 
que els missatges i els tractes en el Consell Consultiu i en el Ple són 
diferents. No sap si hi ha hagut alguna manca de traspàs d’informació entre 
el representant del Consell i els representants del Ple, que hagi fet aquesta 
diferència de tracte. 

 

 

Finalitza la reunió a les 20,15 hores 


